
Протокол №4 

Правління Громадської ради при Львівській облдержадміністрації 

 

12 грудня 2017 року    м. Львів, вул. Винниченка 18, каб. 257 

16.00 год. 

 

Члени Правління - 28 осіб 

присутні – 24 осіб 

Реєстрація додається 

 

Порядок денний 

1. Вступне слово голови Громадської ради при облдержадміністрації Андрія 

Болюбаш, результати питань, які розглядалися на засіданні Правління ГР від 

31.10.2017 року; 

 

2. Про призначення Б.Ковальчука т.в.о. голови Секретаріату Громадської ради 

до 31.03.2018 року. 

Інформує: М. Яворський – заступник голови Громадської ради; 

Пропонується – «призначити Б. Ковальчука т.в.о. голови Секретаріату 

Громадської ради до 31.03.2018 року»; 

 

3. Про формування проекту порядку денного засідання Громадської ради, що 

відбудеться 14.12.2017 року. 

Інформує:А.Швайка – заступник голови Громадської ради. Пропонується – 

«сформувати з обов’язковим погодженням усіх голів комісій Громадської ради 

проект порядку денного засідання» (див.додаток); 

 

4. Про звернення до Президента та Уряду країни щодо протиправних дій 

Державної служби геології та надр України по відношенню до ТОВ 

«Нафтогазрембуд-1». 

Інформує: Л.Бойчишин –заступник голови Громадської ради; 

Співінформує: А. Акімов – експерт з питань ПЕК Громадської ради. 

Пропонується – «дослідити повноту та достовірність інформації та 

документів та в разі позитивного голосування Правління ради звернутися до 

Президента та Уряду країни щодо протиправних дій Державної служби геології 

та надр України по відношенню до ТОВ «Нафтогазрембуд-1» аби не допустити 

протиправні дії з боку держоргану»; 

 

5. Про стан з наслідками ДТП у Львівській області та державі в цілому за період 

2017 року. 

Інформує: О. Невзгода – член Громадської ради; 

Пропонується – «створити  тимчасову комісію Громадської ради з реагування на 

незадовільний стан з ДТП, розробити план заходів громадського контролю ( 

відеофіксація порушень ДТП з передачею правоохоронним органам, рейди членів 



ГО та ГР на дороги разом з працівниками поліції, звернутися до депутатів 

місцевих рад і Верховної ради щодо термінового наведення порядку на дорогах»); 

 

6. Про стан справ в Львівському національному аграрному університеті щодо 

виборів ректора за звернення професорів ЛНАУ Добрняського І.М., Липчук В.В., 

Біттер О.А.  в особі Нагірного А. 

Інформує: Л. Бойчишин – заступник голови Громадської ради; 

Співінформує: А. Нагірний (заявник). Пропонується – «обговорити та за 

наслідком прийняти рішення»; 

 

7. Про створення тимчасової робочої групи експертів Громадської ради з питань 

розробки пропозицій до Постанов КМУ №996 «Про забезпечення участі 

громадськості у формуванні та реалізації державної політики». 

Інформує: А. Болюбаш – голова Громадської ради; 

Співінформує:Б. Ковальчук – член Громадської ради. 

(обговорення та прийняття рішення 10-15 хв.) – Пропонується – «створити 

таку тимчасову експертну групу, встановити термін роботи з обов’язковим 

звітом про пророблену роботу на засіданні Правління Громадської ради»; 

 

8. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Андрій Болюбаш, голова Громадської ради при ЛОДА оголосив, що станом 

на початок засідання зареєструвались 21 особа Правління та зазначив, що 

першочерговим є сформувати порядок денний на засідання Громадської ради 

при ЛОДА, яке відбудеться 14 грудня 2017 року.  

 Юрій Батюк, громадська організація «Об’єднання підприємців Львівщини 

«Крок» запропонував доповнити порядок денний Правління 3-ма питаннями, 

зокрема: щодо перинатального центру, системи БЕПС та штрафів щодо 

порушень правил дорожнього руху. 

 Андрій Болюбаш, голова Громадської ради при ЛОДА поставив на 

голосування доповнений порядок денний Правління. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

"за"                   – 21 

"проти"             – 0 

"утримались"    – 0 

ВИРІШИЛИ:  

 Доповнити порядок денний Правління 3-ма питаннями. 

 

1. Вступне слово голови Громадської ради при облдержадміністрації Андрія 

Болюбаша, результати питань, які обговорювались на засіданні Правління ГР 

від 31.10.2017 року. 

 



 

ВИСТУПИЛИ: 

 Андрій Болюбаш, голова Громадської ради при ЛОДА наголосив, що 

потрібно підвести підсумки попереднього засідання Правління 31 жовтня 2017 

року. 

 Анастасія Рибак, благодійний фонд «Ми - Єдина родина» повідомила на 

якому етапі відбувається справа щодо відчуження земельної ділянки Львівського 

Геріатричного пансіонату. 

 Роман Верхоляк, громадська організація «Вектор права» запропонував 

звернутись до народних депутатів.  

 Андрій Болюбаш, голова Громадської ради при ЛОДА поставив на 

голосування питання щодо звернення від ГР до народних депутатів та до ЛОДА 

щодо порушення кримінального провадження. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

"за"                   – 21 

"проти"             – 0 

"утримались"    – 0 

ВИРІШИЛИ:  

 Звернутись до народних депутатів та ЛОДА. 

 

 Рустам Курбанов, Львівська обласна громадська організація «Округ» 

проінформував, що на сесії обласної ради затверджено Регіональну програму 

сприяння розвитку інформаційного простору та громадянського суспільства на 

2018-2020 роки, яка передбачає збільшення коштів на підтримку інформаційного 

простору та запропонував щоб представники ГР раз на місяць були на ефірах та 

раз в квартал на Львів-Тб звітувались про виконану роботу. 

 Лідія Бойчишин, громадська організація «Національне екологічне бюро», 

Степан Зарума, громадська організація «Аналітичний центр «Експерт –група» 

розповіли про Стратегію поводження з твердими побутовими відходами у 

Львівській області. 

 

2. Про призначення Б.Ковальчука т.в.о. голови Секретаріату Громадської ради 

до 31.03.2018 року. 

ВИСТУПИЛИ: 

 Михайло Яворський, громадська організація «Офіс ідей» розповів, що 

відбуваються зустрічі секретарів комісій ГР та запропонував обрати Богдана 

Ковальчука на т.в.о. голови Секретаріату. 

 Андрій Болюбаш, голова Громадської ради при ЛОДА поставив на 

голосування питання щодо призначення Богдана Ковальчука т.в.о. голови 

Секретаріату до березня 2018 року. 

ГОЛОСУВАЛИ: 



"за"                   – 24 

"проти"             – 0 

"утримались"    – 0 

ВИРІШИЛИ:  

 Призначити т.в.о. голови Секретаріату Богдана Ковальчука до березня 2018 

року. 

 

3. Про формування проекту порядку денного засідання Громадської ради, що 

відбудеться 14.12.2017 року. 

ВИСТУПИЛИ: 

 Андрій Швайка, громадська організація «Львівтрансзахист» повідомив, що 

попередньо було розіслано орієнтовний порядок денний засідання ГР для внесення 

пропозицій та запропонував, щоб пропозиції вносилися лише ті, що обговорювались 

на засіданні комісій. 

 Богдан Ковальчук, громадська організація «Західноукраїнський регіональний 

інститут громадянського суспільства ім. Ярослава Мудрого» запропонував 

комісіям проаналізувати плани заходів профільних програм структурних 

підрозділів облдержадміністрації. 

 Богдан Іличок, громадська організація «Ліга Українського Козацтва» 

запропонував доповнити порядок денний питанням щодо звернення до 

Президента України про створення антикорупційних судів та запровадження 

системи БЕПС.  

 Степан Зарума, громадська організація «Аналітичний центр «Експерт –

група» запропонував проводити спільні засідання з комісіями фінансів та 

економічної політики ГР. 

 Рустам Курбанов, Львівська обласна громадська організація «Округ» 

запропонував доповнити порядок денний засідання ГР 9-им питанням, а саме 

виключити із членів ГР Михайла Агєєва у зв’язку із занятістю.  

 Ігор Іванів, Західно-регіональна благодійна організація «Міжнародний центр 

впровадження програм ЮНЕСКО» запропонував обговорити питання повернення 

коштів працівникам ТОВ «ЛАЗ». 

 Ольга Березюк, т.в.о. директора департаменту внутрішньої та інформаційної 

політики облдержадміністрації запропонувала проінформувати на засіданні 

представників ГР про національно-патріотичне виховання молоді. 

 Андрій Швайка, громадська організація «Львівтрансзахист» запропонував 

включити в порядок денний засідання ГР 13 вище зазначених питань, доповнити 

14 питанням «різне» та поставив на голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

"за"                   – 23 

"проти"             – 0 

"утримались"    – 1 



ВИРІШИЛИ:  

 Порядок денний засідання Громадської ради складатиметься із 14 питань. 

 

4. Про звернення до Президента та Уряду країни щодо протиправних дій 

Державної служби геології та надр України по відношенню до ТОВ 

«Нафтогазрембуд-1». 

ВИСТУПИЛИ: 

 Лідія Бойчишин, громадська організація «Національне екологічне бюро» 

повідомила, що до ГР надійшло повідомлення щодо звернення до Президента та 

Уряду країни щодо протиправних дій Державної служби геології та надр України по 

відношенню до ТОВ «Нафтогазрембуд-1» та доповідає по даному питанню 

Анатолій Акімов. 

 Анатолій Акімов, експерт з питань ПЕК ГР наголосив, що «Нафтогазрембуд-

1» виграла 13 судів щодо дозволу на видобування природного газу та запропонував 

звернутись до Президента України щодо утисків даного підприємства. 

 Андрій Швайка, громадська організація «Львівтрансзахист» поцікавився  в чому 

є конфлікт, адже ця справа напевно тянеться довго, раз виграно 13 судів та 

наголосив, що потрібно винести дане питання на обговорення комісії ПЕК ГР. 

 Роман Верхоляк, громадська організація «Вектор права» поцікавився чи 

проблеми лише в «Нафтогазрембуд-1» чи і в 2 інших компаніях, які зареєстровані за 

аналогічною адресою та запропонував обговорити питання з профільними 

комісіями. 

 Лідія Бойчишин, громадська організація «Національне екологічне бюро» 

запропонувала для об`єктивного розгляду питання створити робочу групу, яка 

складатиметься із представників комісій паливно-енергетичного комплексу та 

енергозбереження, з питань земельних відносин та надрокористування, з питань 

дотримання законності, правопорядку та боротьби з корупцією. Поставили 

питання на голосування. 

  (Михайло Яворський, Зоряна Бурик вийшли) 

ГОЛОСУВАЛИ: 

"за"                   – 20 

"проти"             – 0 

"утримались"    – 2 

ВИРІШИЛИ:  

 Створити робочу групу. 

 

5. Про стан з наслідками ДТП у Львівській області та державі в цілому за 

період 2017 року. 

ВИСТУПИЛИ: 

 Олександр Невзгода, громадська організація «Західноукраїнська торакальна 

асоціація» представив презентацію щодо кількості ДТП у Львівській області та 



їх наслідки. Також запропонував створити робочу групу з реагування на 

незадовільний стан з ДТП та розробити план заходів громадського контролю. 

А також повідомив, що дані взяті із Міністерства внутрішніх справ України та 

доповіді Міністра. 

 Степан Зарума, громадська організація «Аналітичний центр «Експерт –

група» запропонував розіслати презентацію для ознайомлення. 

 Андрій Болюбаш, голова Громадської ради при ЛОДА поставив на 

голосування про створення робочої групи реагування на незадовільний стан з 

ДТП. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

"за"                   – 17 

"проти"             – 2 

"утримались"    – 3 

ВИРІШИЛИ:  

 Створити робочу групу. 

 

6. Про стан справ в Львівському національному аграрному університеті щодо 

виборів ректора за звернення професорів ЛНАУ Добрянського І.М., Липчука 

В.В., Біттера О.А. в особі Нагірного А. 

ВИСТУПИЛИ: 

 Андрій Нагірний, представник громадської організації «Всеукраїнська 

Координаційна рада Майдану» доповів про стан виборів ректора у Львівському 

національному аграрному університеті та щодо звернень до Міністерства освіти і 

науки України з прохання перевірки обрання та призначення ректора університету. 

 Василь Ільків, організація роботодавців «Об’єднання роботодавців 

«Добробут» запропонував розглянути дане питання на комісії, адже це 

стосується юридичних та політичних аспектів.  

 Роман Скіра, громадська організація «Центр підтримки і сприяння захисту 

прав людини» подати запит у відповідні органи та з’ясувати чи підлягає 

Володимир Снітинський Закону України «Про очищення влади» та звернутись 

до Міністерства освіти і науки з проханням надати копії протоколів голосування 

за ректора Львівського національного аграрного університету. 

 Роман Верхоляк, громадська організація «Вектор права» цікавився чи 

відбувалась відеофіксація підрахунку голосів. 

 Василь Липчук, професор ЛНАУ доповів про вибори ректора. 

 Рустам Курбанов, Львівська обласна громадська організація «Округ» 

цікавився яка різниця у голосах між кандидатами та процедурою голосування. 

 

 



 Валерій Гончаров, ВГО «Українська асоціація ветеранів-співробітників 

спеціальних підрозділів по боротьбі з корупцією та організованою злочинністю 

«К» Служби Безпеки України» запитав яка площа землі належить університету. 

 Олеся Дацко, громадська організація «Центр суспільних інновацій» 

наголосила, що потрібно звернутися щодо перевірки стосовно люстрації та 

законності дотримання Положення про порядок проведення виборів ректора. 

 Роман Верхоляк, громадська організація «Вектор права» запропонував 

звернутись до Міністерства освіти і науки щодо призупинення призначення 

ректора до вияснення обставин. 

 Андрій Болюбаш, голова Громадської ради при ЛОДА запропонував 

розглянути дане питання на засіданнях профільних комісій: з питань дотримання 

законності, правопорядку та боротьби з корупцією, освіти і науки, з питань 

агропромислового розвитку, з питань земельних відносин та надрокористування.  

Протягом тижня (до 22 грудня 2017 року) прийняти рішення (резолюцію) та до 

26 грудня 2017 року щоб звернення були надіслані у відповідні державні 

структури. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

"за"                   – 18 

"проти"             – 0 

"утримались"    – 0 

ВИРІШИЛИ:  

 Розглянути дане питання на засіданнях профільних комісій. 

 

7. Про створення тимчасової робочої групи експертів Громадської ради з 

питань розробки пропозицій до Постанов КМУ №996 «Про забезпечення участі 

громадськості у формуванні та реалізації державної політики». 

ВИСТУПИЛИ: 

 Андрій Болюбаш, голова Громадської ради при ЛОДА наголосив, що для 

якісної роботи ГР потрібно створити робочу групу, яка напрацює пропозицію до 

Постанови КМУ №996. 

 Богдан Ковальчук, громадська організація «Західноукраїнський регіональний 

інститут громадянського суспільства ім. Ярослава Мудрого» наголосив, на 

необхідності внесення змін у Постанову КМУ №996, зокрема розділу що 

стосується Громадської ради і запропонував долучити до робочої групи Богдана 

Колоса, Романа Верхоляка та Богдана Іличка. Також зазначив, що будь-хто може 

долучитись до напрацювання.  

 Юрій Батюк, громадська організація «Об’єднання підприємців Львівщини 

«Крок» сказав, змінити треба концепцію Постанови, а саме щодо кількості 

складу та наголосив, що усі охочі можуть подати свої пропозиції. 



 Богдан Ковальчук, громадська організація «Західноукраїнський регіональний 

інститут громадянського суспільства ім. Ярослава Мудрого» стосовно 

Громадської ради надсилати на КМУ пропозиції. 

 Олеся Дацко, громадська організація «Центр суспільних інновацій» 

запропонувала протягом тижня зголоситися охочих до складу робочої групи і до 

середини лютого напрацювати пропозиції, які потім розглянути на засіданні ГР. 

 Андрій Болюбаш, голова Громадської ради при ЛОДА поставив на 

голосування пропозицію протягом тижня зголоситися охочим до складу робочої 

групи, повідомити кожного і до середини лютого напрацювати пропозиції, які 

потім розглянути на засіданні ГР. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

"за"                   – 17 

"проти"             – 0 

"утримались"    – 0 

ВИРІШИЛИ:  

 Щоб представники робочої групи напрацювала пропозиції до Постанови 

КМУ №996 та до середини лютого сформували документ для обговорення на 

засіданні ГР. 

 

8.Різне.  

ВИСТУПИЛИ: 

 Юрій Батюк, громадська організація «Об’єднання підприємців Львівщини 

«Крок» зазначив, що потрібно розглянути ще 3 додаткові питання. 

 Валерій Гончаров, ВГО «Українська асоціація ветеранів-співробітників 

спеціальних підрозділів по боротьбі з корупцією та організованою злочинністю «К» 

Служби Безпеки України» зазначив, що немає вирішень усіх звернень та рішень 

комісій. Піднято питання щодо керівництва перинатального центру, порушення 

правил дорожнього руху, поліція не контролює штрафні санкції, порушення прав 

іноземних студентів. Запропонував звернутись до голови облдержадміністрації 

щодо розгляду обласною радою питання про звільнення діючого керівництва 

перинатального центру та призначення т.в.о. 

 Зоряна Іванків, громадська організація «Магдебурзьке право» запропонувала 

включити питання щодо керівництва перинатального центру до порядку денного 

сесії обласної ради. 

 Ігор Хміль, громадська організація «Регіональна агенція розвитку території 

Свірзької сільської ради» запропонував звернутись безпосередньо до розпорядника 

коштів щодо проведення будівельних робіт.  

 Роман Скіра, громадська організація «Центр підтримки і сприяння захисту 

прав людини» запропонував звернутись до прокуратури щодо проведення 

слухання та відкриття кримінального провадження по справі іноземного 

студента. 



AHapift Eonro6aru, roJroBa fpovra4crroi FaAu npu nOAA HaroJIocI4B, IrIo

pirueuHr nprafiHmi fP snxoHyrorbcr, uloAo rrvraHHfl. rlepl4HaraJlbHoro UeHrpy, ro

o6racuoro paAoro rrpuirutlu pirueHua rpo [poBeAeHHt ny6niuuoro KoHKypcy ra

ni4rpHl,ran npouosuqiro qoAo 3BepHeHHt B rlpoKyparypy crocoBHo iHoseN{Horo

cryAeHTa. Vci 3BepHeHHr roryrorrcq xoNliciqNala. Taxox roJIoBa fP aanporol{yBaB

Blt^rarv nocsiA.reHns qreHie fP Ha saciAaHHi 14 rpyanq. Taxox Ha uac'tyrrui

saciAaHHs siAroeiAHo Ao rrop{AKy AeHHoro 3anpolxyBarla oci6 sxi c

eiltnosiaarbHr4Mr4 Ta KoMnereHTHr4MI,I no rII4TaHHqx BiAnoeiAHo Ao Ilopru(Ky AelIIroro.

lrop lnanin, 3axi4uo-periosalrua 6naroAifina opraHisaqiq <MiNHapoAnnri qerl'rp

BnpoBaA)KeHrur nporpaM IOFIECKO> ui4trm rI,IraHHf, aKIII43Horo noAarKy ra npo

6ro4xerHi npoqecu.

Baculr llaere.rKo, Jlrnincrre o6racse o6'eAHaHHt opranisaqifi po6oroAasqis

<<O6'e21HaHHx po6oro4anqin Jlrniecrxoi o6nacri> 3arlponoHyBaB Aorpl4MyBarvcb

perJraMeHry Btrcryny, po3rnflAarur He 6inrrue 3 nulraHr y noptAKy AeHHoMy ra

TOnepaHTHO CTaBI4Tr4Ab OAVLH AO OAHOfO.

IOpifi Earror, rpoMaAcbKa opraHisaqiq <06'eAnaHHq niAnplzevrqin JIleisuIuFIt{

<Kporc> 3a3Haqr4B, lrlo rrr4TaHr{r [oprAKy AeHHoro Marorb 6ytu y3roAXeHI,IMa 'ra

rroBr4nHa 6yrn xorrayniraqis uix xovricisuu fP.

foroea lponaaqcsnoi paAu

Ccnperap I-ponaagcrroi palu

A.P. Borro6aur

X.B. IIIserr


